
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 

måndagen den 2/4 1951 på Stadion; närvarande: Larson, Rin
man, Nordlund och Liliequist.

§ 1. Ordföranden öppnade sammanträdet.
§ 2. Beslöts att utlysa föreningens årsmöte att preliminärt äga

rum den 4 maj 1951 på Gillet.
§ 3. Beslöts att kalla sektionsordförandena till sammanträde med

styrelsen den 23/4.
§ 4. Diskuterades olika förslag att föreläggas årsmötet och be

slöts,
att begära att föreningens huvudkassa under det kom
mande verksamhetsåret skulle erhålla 20 procent av sek
tionernas inkomster;
att föreslå högre medlemsavgift med kr. 10:- i stället 
för nuvarande kr. 5:-. De lägre avgifterna med kr. 3:- 
resp. kr. 2:- skulle vara oförändrade. I fråga om stän
dig medlems avgift skulle den på kr. 25:- för medlem, 
som i 10 år tillhört föreningen, höjas till kr. 50:-; 
att uppdraga åt sekreteraren att söka kontakt med gene
ral Gösta Lilliehöök i Riksidrottsförbundet för efter
hörande av möjligheten att genomföra vissa redaktionella 
ändringar och för tydliganden i stadgarna;
att till nästa styrelsesammanträde uppskjuta spörsmålet 
huruvida ordet "intendent" borde ersättas med "klubb
mästare " .

§ 5. Beviljades brottningssektionen kr. 400:- i bidrag för SM-
representation i fri stil i Växjö och Trollhättan.

§ 6. Beslöts att komplettera uppvaktningen hos Fritz Larsson på
dennes 60-årsdag med en gåva på i runt tal 75 kr.

§ 7. Diskuterades åtgärder för att stoppa uttag av varor, bil
jetter etc. hos firmor av därtill icke berättigade medlem
mar och uppdrogs åt sekreteraren att utarbeta ett brev, som 
skulle tillställas olika aktuella företag. Beslöts meddela 
sektionsordförandena om tilltänkta åtgärder.

§ 8. Meddelade Liliequist om fotbollens underhandlingar med det
italiensk-svenska fotbollslandslaget, vilket för tre matcher 
i Sverige begärt c:a 105.000 kronor. Underhandlingarna voro 
inte slutförda vid tiden för dagens sammanträde.

§ 9. Övergicks till sammanträde med skidsektionens representan
ter (Hedjerson, Nirling, Lindgren samt Norén, G. Berg). 
Norén meddelade att 1,789 lotter voro oredovisade, av vilka 
huvuddelen kom på Gunnar Berg. Denne utlovade redovisning 
inom en vecka. Norén redogjorde även för utestående fordringar 
för annonser i SM-programmet. Hedjerson och Berg lämnade 
rapport om en del inköp samt om representationen med ett 15-
tal tonåringar vid tävlingar i Örebro. Vidare diskuterades 
en del alltid lika aktuella frågor i samband med backbygget 
och möjligheterna att skaffa fram rörelsekapital diverse 
fordringsägare till glädje,

§ 10. Avslutades sammanträdet.


